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Van: @gelderland.nl>
Verzonden: donderdag 25 maart 2021 15:37
Aan: @minbzk.nl)
CC:
Onderwerp: Vraag mbt frictiekosten herindeling

Goedemiddag , 
In oktober heb je me de gegevens gestuurd voor de mogelijke herindeling van Barneveld & Scherpenzeel. 
In die gegevens was ook een budget voor frictiekosten opgenomen (€ 5,6 mln). 
Nu heb ik de vraag gekregen vanaf wanneer dat budget beschikbaar is? 
Beide gemeenten maken nu kosten en vragen zich af of dit budget daarvoor al een stuk kan worden aangevraagd? 
Uiteraard is deze herindeling nog geen gelopen koers vanwege de verschillende politieke inzichten over het 
samengaan, maar kosten worden al wel gemaakt. 
Ik ben benieuwd naar het antwoord. 
Zou je dat antwoord ook willen sturen naar de mensen die ik in de CC heb opgenomen. Ik ga binnenkort de provincie 
als werkgever inruilen voor de gemeente Nijmegen en ben daardoor na Pasen nog beperkt bereikbaar op dit 
mailadres. Per 1 mei sowieso niet meer.  
Met vriendelijke groet, 

 
Adviseur Interbestuurlijk Toezicht 
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